
Referat fra bestyrelsesmøde 16.1.2024 i Ubberud 
 
Deltagere: Jens Breum, Henning Jespersen, Anne Andersen, Lisbeth Jørgensen, Birthe Grøn, 
Freddie Westergaard, Bodil Møller Madsen, Helle Bech Nees, Elly Trøjgård. Ingen fraværende. 
 

1. Dagsorden godkendt og tilføjet pkt. 10 Hjemmesiden og pkt. 11 kurser/SLA 
 

2. Referat fra 26.10.23 underskrevet. 
 

3. Nyt fra Korup: 
- Freddie Westergaard stopper som arkivleder i Korup ved generalforsamlingen 12.3.24, 

men vil gerne stadig arbejde lidt i arkivet. 
- Arkivet har skiftende udstillinger af billeder i KKIC og sognegården. 
- Freddie har kontaktet den tidligere, nu nedlagte, kunstforening for at overtage arkivalier. 
- Freddie har fortalt og vist billeder i Grævlingehuset om Ove Jensen gård, Slukefter Sav-

værk og Korup Centeret. 
- Korup arkiv har leveret materiale til Korup lokalråd i forbindelse med historisk vandring i 

Korup og Hole Skov med John Andersen og Erik Holk som guider. Over 100 deltagere. 
 

4. Nyt fra Ubberud: 
- Arkivet har deltaget i julemessen i Ubberud i november 2023, hvor der blev vist klasse- 

og konfirmationsbilleder på to skærme. Vi fik tre nye medlemmer. 
- Vi har afholdt billedforedrag i UKB om Ubberud, Ejlstrup, Troelse og Højbjerg med 105 

deltagere. 
- Ophængt billeder i UKB af gamle ejendomme, som blev omtalt på foredraget 16.11.23. 
- Henning har været på billedkursus arrangeret af SLA Fyn. 

 
5. Regnskab: 

- Jens gennemgik regnskabet, der viser et underskud på 26.632 mod budgetteret 20.000. 
Det skyldes primært øgede udgifter til trykning af kalender. 

- Budget 2024: Pga. stigende priser på trykning af kalender og årsskrift afsættes 17.000 
mod tidligere 6.000. Vi budgetterer med et underskud på 10.500, hvorefter kassebe-
holdningen er bragt ned på ca. 25.000, som vi betragter som en rimelig og nødvendig 
driftskapital. 

- Vi forudser yderligere udgifter til porto og trykning i 2025. Hvad skal/kan vi? Måske skal 
kalenderen droppes – måske kontingentforhøjelse. Konklusion: vejledende tilkendegi-
velse på generalforsamlingen. Derefter beslutter bestyrelsen. 

- 11 restanter, 5 slettes, 6 kontaktes. 
 

6. Årsskriftet: 
- Syddansk Erhvervsskole hjælper med grafisk opsætning i nyt B5 format. Tæt på at 

være færdig. Redaktionsudvalget evaluerer på årets arbejde. Årsskriftet skal uddeles i 
uge 7, lister til omdelerne skal være klar i uge 6. 

 
7. Generalforsamling 12. marts 2024 kl. 19 i Korup sognegård. 

Forslag til ordstyrer: Henning vil spørge Claus Møller. Anne og Birthe henter nøgle i sogne-
gården. Freddie sørger for, at mikrofonen virker. Birthe kontakter foredragshold Palle Jen-
sen. Lisbeth indkøber kaffe og kringle m.v. til 90 pers. Ubberud bager lagkager. Mødetid i 
sognegården kl. 17.30. 
 
Valg: Birthe ønsker ikke genvalg, Henning og Elly modtager genvalg. Anne kom ind som 
suppleant og skal genvælges for 1 år. Helle modtager valg som suppleant. 
Vi mangler et bestyrelsesmedlem!!!!!!!! 

 



8. Udflugt. Hvis vi skal følge traditionen om en større tur hvert andet år, skal vi have en større 
udflugt i 2024. Forslag om FLUGT Museet i Oksbøl. Det bliver en heldagstur. Prisen løber 
nok op i 500-600 kr. pr. medlem. Vi vedtog, at foreningen giver et tilskud på 10.000, så pri-
sen i stedet bliver ca. 400 kr. Vi tager en vejledende drøftelse på generalforsamlingen for at 
sondere stemningen. Måske kan der komme andre forslag. 

 
9. Mærkedage. Listen gennemgået og tilrettet. 

 

10. Hjemmesiden. 
Anne samarbejder med Helge Green om den. Anne opfordrer til, at vi bliver bedre til at 
bringe billeder og historier, som kan gøre hjemmesiden mere interessant. Anne er tilmeldt 
online kursus i Word Press. Bestyrelsesreferaterne skal gerne lægges ind på hjemmesiden. 

 
11. Eventuelt. 

SLA udbyder kurser. Bodil er interesseret i Modul 1. 
 

12. Næste møde: 
Efter generalforsamlingen 12. marts holder vi konstituerende møde og aftaler næste møde. 

 
 
Ref. et 


